
Aan:     Commissieleden van Commissie Cultuur & Economie 
  
Betreft: Voorgenomen bezuinigingen BOKD/ SDD 
 
Datum: 4-3-2012 
 
Kopie: GBOT 
            BOKD/SDD 
            Frakties van de Gedeputeerde Staten Provincie Drenthe via de Staten Griffie 
 
Geachte Commissieleden, 
 
Opnieuw bereiken ons verontrustende berichten over het voornemen om op de subsidie voor 
de BOKD/ SDD te korten. Deze keer zijn de ingrepen echter nog ingrijpender en wanneer 
deze plannen ten uitvoer worden gebracht dreigt onze overkoepelende vereniging volslagen 
vleugellam te worden.   
 
Ik heb een brief uit 2008, n.a.v. de eerdere bezuinigingen toegevoegd en stel vast dat de 
argumenten zoals toen opgesomd nog steeds gelden en dat zelfs in toenemende mate.  
 
Ook in de tussenliggende periode hebben we uitgebreid gebruik gemaakt van de expertise van 
de BOKD/ SDD en in hechte samenwerking een onderzoeksenquête gedaan naar de behoefte 
en mogelijkheden van een kindvoorziening in De Groeve. Wil je als dorpsvereniging hierin 
iets van de grond tillen dan moeten de mouwen flink omhoog. Alle relevante partijen willen 
wel meedenken, de concrete uitwerking moet echter zelf ter hand worden genomen en hierbij 
is de BOKD/ SDD wederom een onmisbare schakel gebleken. 
 
De werving en het enthousiasmeren van bestuursleden voor onze Belangenvereniging is in 
toenemende mate een probleem. Zowel bij de bestaande als bij deze nieuwe bestuursleden is 
de animo en de mogelijkheid om bestuurszaken te behartigen sterk tanende. Begrijpelijk is dit 
echter wel, de gevraagde tijd staat vaak op gespannen voet met de privé en werksituatie.  
 
De tendens om verantwoordelijkheden en bevoegdheden in toenemende mate door te 
schuiven leidt er toe dat het uiteindelijk bij de dorpen op het bordje komt. Dit valt voor 
vrijwilligers allemaal niet meer te behappen. Zo hebben wij bijvoorbeeld ons dorpshuis in 
erfpacht, hetgeen betekent dat de exploitatie volledig voor eigen rekening komt.  
 
Een bundeling van krachten en expertise is een absolute must. Laten we dat nu toevallig in 
Drenthe al uitstekend voor elkaar hebben in de vorm van een sterke, enthousiaste en kundige 
vereniging als de BOKD/SDD 
 
Het is duidelijk dat er goed naar de uitgaven dient te worden gekeken, maar het is de vraag of 
het wel verstandig is om afbreuk te doen aan de noodzakelijke ondersteuning van de vele 
vrijwilligers die het platteland leefbaar houden. Het is in ieders belang en zeker niet in de 
laatste plaats voor de bestuurlijke organisatie van de provincie Drenthe om daar zeer 
zorgvuldig mee om te gaan. 
 
Met vriendelijke groet, 
Harald Sloot 
Voorzitter Buurt- en Belangenvereniging De Groeve  



Bijlage 
 
 
Aan:  College van Gedeputeerde Staten van de provincie Drenthe 
 Gedeputeerden Mevr. Haarsma en Dhr. Munniksma 
 
Betreft: Voorgenomen bezuinigingen BOKD 
 
Datum: 22-6-2008 
 
Kopie: B&W Gemeente Tynaarlo 
 GBOT 
 BOKD 
 
 
Geacht College, 
 
Over het algemeen zijn wij goed te spreken over het door de provincie Drenthe gevoerde 
plattelandsbeleid. Het heeft veel aandacht en wij hebben ons een aantal keren mogen 
verheugen op de door de provincie beschikbaar gestelde budgetten. Dit echter wel dankzij de 
bemoeienissen en de inzet van de BOKD. Wat ons betreft een onmisbare schakel. 
 
Des te meer heeft uw visie op de BOKD ons verbaasd en teleurgesteld.  
 
Vreemd om, net als de BOKD via de krant kennis te moeten nemen van uw voornemen om op 
het budget van onze vereniging te korten. 
Bijzonder om er vanuit te gaan dat de BOKD hun activiteiten op een meer aansprekende wijze 
zouden moeten ontplooien. 
Eigenaardig dat het verkrijgen van budget als vanzelfsprekend wordt gezien en meer 
prikkeling noodzakelijk zou zijn. 
 
Vreemd, bijzonder en eigenaardig omdat ons als dorps inwoners van de provincie Drenthe 
niets is gevraagd. Terwijl wij toch de ervaringsdeskundigen zijn en uw genoemde visie 
kunnen toetsen aan de praktijk. Wij delen u mening dan ook in het geheel niet. 
 
Wij hebben als dorpsbelangenvereniging De Groeve twee intensieve projecten onder de 
bezielende leiding van de BOKD tot een goed einde weten te brengen. Het tot stand brengen 
van een DOP is geen sinecure, een Mooi zo- Veilig zo project evenmin. 
De bij de BOKD aanwezige ervaring, de brede contacten, de vele gelijksoortige klussen en de 
degelijk ingezette processturing is onmisbaar voor de realisatie van dergelijke projecten.  
 
Ik kan u uit eigen ervaring verzekeren dat het in toenemende mate een probleem is om 
bestuursleden en werkgroepleden te werven en vervolgens te motiveren om voldoende tijd 
vrij te maken voor de veelal tijdrovende en in toenemende mate complexe zaken en projecten 
die in de dorpen leven. Daarbij doet zich het feit voor dat geschikte kandidaten meestal druk 
bezet zijn en zich vaak al voor meerdere maatschappelijke zaken inzetten. Het organiseren 
van feesten is nog te doen. Taaie dossiers doorwerken, veel vergaderingen en bijeenkomsten 
bezoeken, de achterban blijvend horen, te informeren en tevreden te houden is een zaak van 
geheel andere orde.  
 



Nu de vraag wat u hebt doen besluiten om met een dergelijk voorstel te komen. De BOKD 
heeft naast De Groeve nog 142 ledendorpen, dat zijn vele tienduizenden inwoners van onze 
provincie. Plattelandsbeleid is een veelbesproken onderwerp vandaag de dag, leefbaarheid, 
leegloop, zelfredzaamheid, eigen initiatief het komt allemaal voorbij, zowel vanuit het 
gemeentehuis als vanuit het provinciehuis. Ik verwacht dan ook (nog) meer 
verantwoordelijkheden en werkzaamheden voor de plaatselijke bestuurders van de 
belangenverenigingen. Daarbij is maximale ondersteuning wenselijk zoniet noodzakelijk. 
 
Alles overziend is de keuze om te bezuinigen wel erg gemakkelijk en niet erg voor de hand 
liggend, waarom niet gekozen voor versterking van datgene wat nu naar tevredenheid 
functioneert. Binnen onze gemeente wordt de expertise van de BOKD gewaardeerd en ingezet 
voor de uitwerking van het nieuwe plattelandsbeleid. Ook de gezamenlijke kleine dorpen in 
de gemeente Tynaarlo (GBOT) laten zich adviseren en ondersteunen door de BOKD. 
 
Samenvattend zal het duidelijk zijn dat wij van inzicht verschillen en wij willen u dan ook 
met klem verzoeken om uw voorgenomen besluit te heroverwegen.  
 
Gezien de eerder genoemde positieve aandacht voor het plattelandsbeleid hebben wij alle 
vertrouwen in een positieve besluitvorming in deze. 
 
Met vriendelijke groet, 
Harald Sloot 
Voorzitter Buurt- en Belangenvereniging De Groeve  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


